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Z POSIEDZENIA

KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI

z uNr,t EUROPEJSKA.

ODBYTEGO DNIA 23 _ 06 _ 2OO3R.

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej zalqcznikdo niniejszego protokolu

r ozp oczerl a ob rady wg n ast gpuj 4ce go po rzqd ku .

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. lnformacja o przygotowaniu jednostek gospodarczych do skupu zbó2 ze zbiorów 2003r.

4. Informacja o realizacji inwestycji na wsi.

5. Sprawy ró2ne.

6. Zakohczenie obrad.

AD. l. Przewodniczqcy komisj i p. Krzysztof Swietlik pnywital czlonków i pnybylych goéci,

a nastgpnie poprosil o rozpoczQcie obrad.

AD. 2. Przewodnicz4cy komisji p. Krzysztof Swietlik odczytal protokol z poprzedniego

posiedzenia komisji, które odbyio sip 23 - 05 - 2003r, jako, ze p. LeSniewska zgiosila

poprawki do protokolu pan radny Baraúski zglosil wniosek o ich naniesienie. Wniosek

przeglosowano'. za - 5 osób, wstrzymalo sig -l osoba, przeciw - 0. Nastppnie radni

przyst4pili do glosowania nad protokolem. Wyniki glosowania'. za - 5 osób, przeciw - 0,

wstrzymalo sig -1 osoba.

AD. 3. P. Naczelnik Wydzialu Rolnictwa Stanislawa Leéniewska przedstawila radnym

informacjg dotycz4cq skupu zbó2ze zbiorów 2003r. Skup ten bgdzie siq odbywal w okresie

od lipca do pa:idziemika 2003r. I jest wynikiem interwencyjnych dzialan Agencji Rynku

Rolnego. Ceny zatonp zbo2a sq identyczne jak w poprzednim roku. Na terenie województwa

éwigtokrzyskiego skup ten prowadzió bgd4: ZaHady Zbo2owo Mlynarskie ,,PZZ"

w Kielcach, Centrala Nasienna w Busku - Zdroju,

Centrala Nasienna w Kielcach - magazyn w Piíczowie, PHU ,,Agropol" Zaj4czków skup

w Spdziszowie. Wylqcznie na potrzeby wlasne skupowaó bpd4 zboze prywatne mlyny:

w Sudole (p. Kowalski) i w Jgdrzejowie (p. Swierkowski).
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Nastgpnie radni przeszli do zadawania pytaú Jako pierwszy glos zabral przewodniczQcy

komisji p. Swietlik mówi4c. ,,w zwi4zku z tym, 2e na terenie naszej gniny skup zboza

prowadzió bgdzie tylko dwóch panów, p. Kowalski zakupi 500 ton, p. Swierkowski 300 ton,

mam pytanie. czy ich deklaracja jest pisemna?"

P. Leríniewska odpowiedzia\a'.,,Nie, jest to ustna deklaracja skupu zbó2."

P. Swietlik,,Czy s4jeszcze jakieS pytania do p. Naczelnik?"

Glos zabral radny Sgk mówi4c,,wiadomo, 2e zbo2a ozime w tym roku przemarzly'

W zwiq¿ku zpowylszym czy znane s4juz ceny materialu siewnego?"

P. Leiniewska odpowiedziata,,Ma pan racjg. Sytuacja na rynku zbozowym jest bardzo trudna,

dominuj4 na nim zboaa jare, nale2y sig wigc spodziewaó, 2e ceny materialu siewnego bqd4

znaczniewy1szenizw zeszlym roku. Niestety nadzieh dzisiejszy nie znam ich wysokoéci."

p. przewodnicz4cy zapytal,,Czy odbpdzie sig wyjazd do Wojewódzkiego Oérodka Doradztwa

Rolniczego w Modliszewicach " 
jeéli tak to kiedy?"

p. Leéniewska odpowiedziala,,Jak co roku organizujemy Wiarz,d do Modliszewic. Termin

tegorocznego wyjazdu przypada na 29 czerwca. Dojdzie on do skutku jezeli bpdzie

odpowiednia liczba chEtnych. Jak na raziebyl nim zainteresowany tylko jeden rolnik."

P. Swietlik zapyaal,,Czy s4 jeszcze pytania do p. Leéniewskiej. Nie ma. Dzigkujq w takim

razie p. Naczelnik zaprzybycie.Przejdimy do omawiania nastgpnego punktu obrad."

AD. 4. O informacje na temat realizacji inwestycji na wsi poproszono Burmistrza Miasta p.

Janusza Wolniaka, który powiedzial ,,Je2eli chodzi o inwestycje na wsi, to rozstrzygniqte s4

jui przetargi na remonty i prace na drogach powiatowych. Mam tu na myili drogg

w Skroniowie, w Przysowiu, drogg na Chwaicice. Bgdziemy takze poprawiaó stan dróg

gminnych. Z tego co wiem, to kontynuowana bgdzie droga w Chorzewie przez las, az do

Obiektu Wgdkarskiego."

Glos zabral radny KróI, który zapytal,,W jakiej odlegloéci od rowu przydrolnego musi

sig znajdowaó ogrodzenie?"

Burmistrza Woániak odpowiedzial . ,,Nie ma dokladnych przepisów na ten temat. Kuídy

kto chce postawió ogrodzenie przy drodze musi wyst4pió o pozwolenie do jej zarzqdcy.

Dokonuje sig tego na zgloszenie, nie ponosi sig zadnych oplat. W naszym urzqdzie

zajmuje sig tym Wydzial Gospodarki Komunalnej, którego naczelnikiem jest p. Janina

Blaszkiewicz. A chodzi o jakqÉ konkretn4 dztalkg?"

p Król ,,Tak. Chodzi mi o dzialkg p. Janusza Króla. Ogrodzenie stoi tam przy samej

drodze, ponadto rosn4 przy nim drzewa owocowe, a wszystko to razem utrudnia

wi docznoé ó wyjezdzajqcym n a drogg katowick4?"
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Glos w tej sprawie zabral radny Baraúski, który powiedzia\,,,Kiedy byl wykonywany

chodnik od Jgdrzejowa do Naglowic, odkupiono od rolników po 3m ziemi, z tego co

wiem, to ogrodzenie na tej konkretn ej dzial.ce stoi nielegalnie."

Burmistrza Woániak odpowiedzial: ,,sprawdzimy to, jeZeli neczywiécie teren pod

ogrodzeniem zostal wykupiony, wyélemy pismo nakazuj4ce wlaécicielowi przesunigcie

ogrodzenia."

Glos ponownie zabral radny Baraiski ,,Mam pytanie do p Burmistrza Kiedy urz4d

przystqpi do asfaltowania drogi w Sudole. Z tego co sig orientujp s4 na to Srodki "

Burmistrza Woániak odpowiedzial ,,Nie znarn wszystkich terminów realizacji inwestycji.

poproszg za chwilg p. Glogowskiego, który odpoüada zato, o udzielenie wyjaéniei."

p. Glogowski ,,przetargi juZ zostaly rozstrzygnigte, mySlp ze wkrótce przyst4pimy do

realizacji tej inwestycj i."

Glos ponownie zabral radny Barañski mówi4c: ,,Wg mnie lJrz4d prowadzi gospodarkp

rabunkowq, byle tylko sprzedaó kazdy, nawet najmniejszy kawalek gruntu, niewu2ne za

jakie pieni 4dze. Teraz znów mamy sprawg dziatrkt w Chorzewie o numerze 1ll8l4 o

powierzchni 0,15 ha. KiedyS byla to dziatkabudowlana, dzis jest rolna. Jak to mo2liwe?"

Burmistrza Wolniak odpowiedzial ,,Wszystko zalezy od tego jak jest to ujgte w planach

zagospodarowania przestrzennego. Poza tym, panie radny, urz4d Miejski nie prowadzi

2adnej gospodarki rabunkowej. Wrgcz przeciwnie -trzebazastanowió sig. które z dzialek

se nam potrzebne dla pozyskania inwestorów, które s4 zbgdne i nale2y je sprzedaó. Tym

bardziej, 2e je1eli dzié dostajemy za t9 dzialkg powiedzmy tysi4c zlotych, to za dwa, trzy

lata mozemv zania nic nie dostaó."

AD. 6. W sprawach róznych przewodnicz4cy komisji p. Krzysztof Swietlik odczytal pismo

Burmistrza Miasta Jqdrzejowa p. Leszka Kapci w sprawie potr4cenia wzajemnych nalezno3ci

Okrpgowej Spoldzielni Mleczarskiej w Jgdrzejowie i Gminy Jqdrzejów. Po jego odczytaniu

glos zabral radny Baraiski mówi4c ,,ChwileczkQ, jak ÍJrz4d Miejski mo2e przekazaó

Okrggowej Spoldzielni Mleczarskiej grunt, który nie nale2y do niego, tylko stanowi wlasnoéó

ogólnowiejsk4? "

Burmistrz Wolniak ,,Nie orientujg sig jak wyglada sytuacja prawna tej dzialki, poprosze

p. Marylg Staworzyúsk4 aby udzielila nam wyjainieú."

P. Maryla Staworzyúska ,,Dzialka pod Mleczami4 w Sudole nale2y do Urzqdu

Miejskiego, jako ze wies nie ma osobowoéci prawnej gmina komunalizuje grunty
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wiejskie, ale wszelkie dziatania dotyczqce tych gruntów dokonywane sq za

porozumieniem i zgodq mieszkaóców wsi. Tak byto równiez w tym przypadku

Wyst4pilam z pismem do soltysa Laty, aby zwolal zebranie i zasiggn4l opinii

mieszkanców w sprawie tej dzialki".

Swoje zdanie wyrazil równiez radny Sgk, który powiedzial, ,,Podobna sytuacja byla

w Jasionnie. Prezes Wójcik sprzedal wszystko co bylo mozliwe do sprzedania. hydrofor,

pompQ glqbinowq" zbiornik. Tak2e bez zgody mieszkañców wsi wydzier2awil teren

mleczarni panu ze Slqska. Na posiedzenia rady nadzorczej nie pnyie2dzal, nie odpowiadal

na pisma."

Na to Burmistrz WoZniak ,.To panowie radni jest wina udzialowców tej spoldzielni

mleczarskiej czyli mieszkaiców wsi. Widz4c, 2e prezes podejmuje d,zialania na szkodq

spoldzielni mogli go w walnym zgromadzeniu odwolaó. Nie uczynili tego w zwiqzku z

czym mal4c pelnomocnictwa prezes pracowal dalej"

przewodnicz4cy komisji p. Krzysztof Swietlik zapytal ,,Czy majqpanowie radni jeszcze

pytania do pani Staworzyúskiej? Nie , to dziqkuje pani zaptzybycie".

AD. 7. Na tym zakoitczono obrady Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4.

Protokolowala.

Magdalena Suszal ska Swieca
(

Przewodnicz4cy Kom i sj i
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Krzysztof Swietlik


